



新山 - 新加坡或吉隆坡国际机场(飞往)迪拜

机上用餐/晚餐-中餐

前往国际机场乘坐客机飞往迪拜、开始您的迪拜之旅。

抵达后,接送前往酒店办理入住手续。

住宿 4* Courtyard By Marriott or similar

迪拜 (新城区)

┛ 酒店早餐 / 午餐 / 晩餐

迪拜新城市区观光:乘坐朱美拉棕榈人工岛单轨列车,远眺七星级帆 船酒店、停留于亚特兰蒂斯酒店留影等等。

【哈利法塔】人类历史上首个高度超过800米之建筑物,登上124及125 楼, 欣赏这沙漠中建成的奢华城市。

住宿 4* Courtyard By Marriott or similar



迪拜(旧城区)-沙漠激情冲沙

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

迪拜旧城区观光:参观阿发迪地区,乘坐当地传统交通工具--阿拉伯 传统木船阿布拉船,参观黄金市场及香料市场等。。

午后, 【四轮越野车】在沙海中享受【冲沙之旅】, 沉醉于自然奇 景。同时参加传统【阿拉伯风情露营】,品尝阿拉伯式的自助BBQ烧 烤,欣赏阿拉伯民族舞蹈【肚皮舞】,并可与舞娘共舞。享受骑骆驼 之乐,抽阿拉伯水烟,体验传统纹身(可褪)。(6-7人一台车)

活动结束后,回返酒店休息。



迪拜 - 阿布扎比 - 迪拜

的,是为数不多的对非穆斯林开放的清真寺。

4 <u>酒店早餐 / 午餐 / 晚餐</u> 早餐后,今天我们驱车前往另外一个大城市【阿布达比】。

【谢赫·扎耶德大清真寺】是纪念阿联酋第一任总统谢赫扎伊德而兴建

【法拉利世界】这里有世界上最快的云霄飞车,最高时速可达240公 里/小时,冲击你的感官。 --娱乐设施应有尽有,除可欣赏到法拉利各 个时期的跑车外,更有风洞试验室、驾驶模拟等。

随后返回迪拜。

住宿 4* Courtyard By Marriott or similar



阿布扎比 - 迪拜 (自由活动)

酒店早餐

今早,驱车返回迪拜,今天全天自由活动,您可以到附近的购物中心 享受购物。到迪拜购物中心游览海底世界等等。。

住宿 4* Courtyard By Marriott or simila



迪拜(飞返)美丽家园

6 酒店早餐 / 午餐

【迪拜相框】位于扎比尔公园的地标位置,为游客呈现一幅迪拜的城 市全景

【迪拜未来博物馆】探索在未来几十年中,社会将如何利用科学技术 得到发展。

抵达吉隆坡/新加坡国际机场

机上用餐

+607-334 3388 © 012-782 3788



DAY

Singapore / Kuala Lumpur (Flight) Dubai

Meal on Board / Dinner

Welcome to a unique experience for this Dubai Trip. Assemble to International Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Dubai.

Upon arrival, proceed for dinner and check in hotel.

Hotel 4* Courtyard By Marriott or similar

A 2

Dubai (New City Tour)

Breakfast / Lunch / Dinner

New Dubai City Tour: Enjoy one-way Monorail, Burj Al Arab Jumeirah, photo stop at Atlantic Palm Hotel and more.....

Burj Khalifa is a skyscraper in Dubai, United Arab Emirates. It is known for being the world's tallest building. access to 124th & 125th Floor.

Hotel 4* Courtyard By Marriott or similar





Dubai (Old City Tour)

Breakfast / Lunch / Dinner

Old Dubai City Tour: **Al Fahidi** Area, **Old Dubai area**, take a ride on **Abra water** taxi across the creek, **Gold Souk**, **Spice souk** and more....

Evening, **Desert Safari**. Transfer to the desert by 4WD car, a real adventure into the magnificent landscape of the unique sands of Arabia. This safari tour takes you right into the heart of the desert, where you experience the excitement of a roller-coaster tour down the astonishing high dunes. Enjoy a delicious **BBQ dinner** with grilled specialities cooked on site and with variety of choices between appetizers, salads and sweets. Finally, adding to the atmosphere of the night, an enchanting **belly dancer** show and tanoora show with a fascinating dance to a rhythm of Arabic music before ending the night.

Hotel 4* Courtyard By Marriott or similar





Dubai - Abu Dhabi

Breakfast / Lunch / Dinner

Today, you will have the opportunity to visit the [Grand Sheikh Zayed mosque]. The mosque famous for some of its features like the largest carpet Photo stop at Emirates Palace, the second most expensive hotel ever built.

Ferrari World Abu Dhabi, the largest indoor and the only Ferrari branded theme park in the world, with 20 Ferrari inspired rides and attractions and a priceless collection of more than 30 vintage and contemporary Ferraris.

Hotel 5* Grand Millennium Al Wahda Abu Dhabi or similar



DAY

Abu Dhabi - Dubai

Breakfast

After breakfast, transfer back to Dubai, have your free leisure time to fully explore Dubai

Hotel 4* Courtyard By Marriott or similar

A E

Abu Dhabi - Dubai

Breakfast

Dubai Frame is an observatory, museum, and monument in Zabeel Park, Dubai.

Future Museum is an exhibition space for innovative and futuristic ideologies, services, and products.



Arrive Singapore / Kuala Lumpur

Meal on Board

阿联酋 【迪拜】

是阿联酋第二大酋长国,被称为阿联酋的"贸易之都",也是整个中东地区的转口贸易中 迪拜拥有世界上第一家七星级酒店、全球最大的购物中心、世界最大的室内滑雪 心。 场,世界最高的塔,源源不断的石油和重要的贸易港口地位,为迪拜带来了巨大的财 富,如今的迪拜成了奢华的代名词。

阿联酋 【阿布扎比】

阿拉伯联合酋长国之阿布扎比酋长国的首府,也是阿拉伯联合酋长国的首都。阿布扎 比位于阿拉伯联合酋长国的中西边海岸,位于波斯湾的一个T字形岛屿上。 石油改变了 阿布扎比的命运,阿布扎比因为坐拥全球第五大石油蕴藏,石油的财富让阿勒纳哈扬 家族登上阿联酋总统宝座。



Travel Information

Currency

Dirham

AED 1 = MYR 1.20 (+/-)

Time Zone

GMT +4 (4 hours Behind Malaysia Time)

Phone Code

+971



PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http:// www.top-one.com.my/more/tnc.
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算 起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证 申请相关资料

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的 特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而 引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/ more/tnc.

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Rea no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta'zim, Malaysia









Contact: 联系:

update: 30 December 2024 1:45 pm